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Hejtman LK Stanislav Eichler: Nemohu souhlasit s článkem uvedeným na webových stránkách
ČT 24 (Liberecký hejtman mizí z očí – chce se ho zbavit strana?) a s tvrzením, že se ČSSD
v Libereckém kraji „zbavuje úspěšného hejtmana“. Rozhodně se necítím být jakkoliv
vyřazován, dokonce jsem byl nedávno zvolen místopředsedou KVV ČSSD.

Již dříve jsem avizoval, že v letošním roce bych rád kandidoval do Senátu, kde bych mohl
navázat na svou dosavadní práci a ještě více reprezentovat Liberecký kraj. Což bylo mé osobní
rozhodnutí. Jak vše dopadne, ukáží však až letošní volby. Je také předčasné v současné době
licitovat nad tím, kdo zaujme pozici „lídra“ na krajské kandidátce ČSSD. Bude záležet na
blížících se primárkách.

Těší mě však kladné reakce na mé působení v čele Libereckého kraje, díky kterým mne
v nedávném průzkumu lidé zvolili jako třetího nejoblíbenějšího hejtmana. Protože je práce
hejtmana týmovou prací, je toto vše jasným důkazem toho, že naše vedení kraje je úspěšné a že



dokážeme společně spolupracovat jako tým.

Mgr. Stanislav Eichler, hejtman Libereckého kraje


